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Skrivelse till hälso- och sjukvårdsnämnden 

Stärk läkemedelsförsörjningen i Kronoberg  

I början av oktober 2020 meddelade Region Östergötland att man våren 2022 

kommer att ta över delar av läkemedelsförsörjningen i egen regi, detta med 

syftet ”att få kontroll över samtliga flöden och därmed skapa förutsättningar 

för en mer robust läkemedelsförsörjning.”1 

 

Läkemedelsförsörjningen är en oerhört viktig verksamhet, det har vi blivit varse 

inte minst av Covid-19-pandemin. Läkemedelsförsörjningen måste fungera 

optimalt både i vardag och kris. 

 

Med anledning av ovanstående önskar jag skriftligen svar på nedanstående 

frågor samt en diskussion om frågorna på hälso- och sjukvårdsnämnden 

framöver. 

 

1. Hur organiseras Region Kronobergs läkemedelsförsörjning idag? 

2. Beslutet i Östergötland har föregåtts av en utredning om hur den 

framtida läkemedelsförsörjningen ska utformas för att bli så robust och 

patientsäker som möjligt. Har liknande utredning genomförts eller finns 

planer på att genomföra en liknande utredning i Region Kronoberg?  

3. Finns det anledning att inspireras av Region Östergötlands exempel och 

genomföra beslut för stärkt läkemedelsförsörjning här? 

 

 
 
Robert Olesen (S) 
2:e vice ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 

                                                 
1 www.regionostergotland.se/Om-regionen/Pressrum/Nyheter/region-ostergotland-tar-
over-delar-av-lakemedelsforsorjningen/  
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